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PROTOKÓŁ NR XXX/2017 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 28 WRZEŚNIA 2017 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ  

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.40. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXX sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Tadeusz Różański otwierając 
XXX sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

5. Tomasz Ignaczak - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony        
Środowiska Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2.  

Informacja Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Dobroniu oraz złożenie ślubowania. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że na sesji 

odbędzie się ślubowanie pani Barbary Jóźwiak na radną Rady Gminy w 

Dobroniu. 
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- Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Dobroniu Pan Przemysław 
Osowski odczytał protokół z wyborów uzupełniających do Rady Gminy w 

Dobroniu, które odbyły się 17 września 2017 r. Poinformował, że wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy w Dobroniu w okręgu nr 3, gdzie została 
zarejestrowana tylko jedna lista kandydatów obejmujących kandydaturę Pani 

Barbary Jóźwiak. W związku z czym, że liczba kandydatów jest równa liczbie 
mandatów, za wybranego za radnego uznaje się zarejestrowanego 

kandydata. 

- Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Dobroniu Pan Przemysław 

Osowski wręczył zaświadczenie o wyborze na radną Pani Barbarze Jóźwiak. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, o 
przystąpieniu do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybraną radną. 

Poinformował, że złożenie ślubowania jest ustawowym obowiązkiem 

radnego, wynikającym z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym. Odmowa 
złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu. Ślubowanie odbywa się 

w ten sposób, że po odczytaniu roty ślubowania, radna wstaje i wypowiada 
słowo: „Ślubuję”. Informuję, że po słowie „Ślubuję” radna może 

wypowiedzieć dodatkowo formułę: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Poprosił o powstanie. Odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i 

uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i mieszkańców”. 

- Radna Barbara Jóźwiak wypowiedziała słowo: „Ślubuję” dodała „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański podziękował 

radnej za złożenie ślubowania. Pogratulował i stwierdził, że radna objęła 

mandat radnego Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Punkt 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poinformował, że wpłynęły 
dwa wnioski o zmianę porządku obrad. Pierwszy wniosek Komisji Rolnictwa 

nr 28/9/2017 z dnia 21 września 2017 r. w sprawie zdjęcia pkt. 11 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w drodze 
darowizny” z porządku obrad dzisiejszej sesji. Stanowi załącznik nr 3 

niniejszego protokołu. Stwierdził, że uwag do wniosku nie wniesiono. 
Stwierdził jednogłośne - 14 głosów „za”, przyjęto zmianę w porządku obrad 

zgodnie z treścią pierwszego wniosku. Ponadto wpłynął drugi wniosek Wójta 
Gminy Dobroń do porządku obrad, z dnia 26 września br. o wprowadzenie 

trzech punków do porządku obrad, po pkt. 9, a mianowicie: „pkt. 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 2031, pkt. 11. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na 

rok 2017 oraz pkt. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXI/164/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 września 2016 
r.” Stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. Poinformował, że numeracja 

porządku obrad ulega zmianie, zmianie ulegają punkty od punktu 10 do 
punktu  12. Ponadto zapytał, czy są uwagi do projektu porządku XXX sesji 

Rady Gminy. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 14 

głosów „za”, przyjęcie porządku obrad wraz z powyższymi zmianami. 

Porządek XXX sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Dobroniu 

oraz złożenie ślubowania. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu: 

• przedstawienie zasad wyboru Przewodniczącego Rady Gminy; 

• zgłaszanie kandydatów; 

• powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

• przeprowadzanie głosowania tajnego; 

• odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej; 

• podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady 

Gminy w Dobroniu. 

5. Przejecie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy w 

Dobroniu.  

6. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

7. Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy Dobroń za pierwsze 

półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu za pierwsze półrocze 2017 r. oraz informacji za pierwsze 

półrocze 2017 r. z wykonania planu finansowego Dobrońskiego Centrum 

Kultury. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 2031. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 2031. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017. 



Strona 4 z 34 

Protokół nr XXX/2017 z sesji RG - z dnia 28.09.2017 r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXI/164/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 września 2016 r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały Nr 

XXIV/190/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 20 grudnia 2016 roku 

dotyczącej organizacji wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych 

Gminy Dobroń. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

X/63/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Dobroń. 

19. Przyjęcie protokołu kontroli nr 26/1/2017 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 21 czerwca 2017 r. 

r. 

20. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXIX/2017 z sesji Rady Gminy. 

21. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

23. Informacje, sprawy różne. 

24. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 4. (Wybór Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu): 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – obecnych na sali obrad 15 radnych; 

a) przedstawienie zasad wyboru Przewodniczącego Rady Gminy: 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna poinformowała 

radnych o zasadach wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Poinformowała, 

że Rada Gminy wybiera ze swego grona Przewodniczącego Rady w 

głosowaniu tajnym. Uprawnionymi do glosowania są radni obecni na sesji 

Rady. Glosowanie przeprowadza wybrana z grona Rady Komisja 

Skrutacyjna w składzie 3 osobowym z wyłonionym spośród siebie 

przewodniczącym. Tajność głosowania zapewnia przygotowany w tym celu 

parawan. Głosowanie odbywa się za pomocą kart do głosowania, na których 

widnieje treść: „Karta do głosowania  tajnego w dniu 28 września 2017 r. 

do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu” - 

umieszczone jest imię i nazwisko radnego kandydata. Przy kandydacie 
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znajdują się trzy kratki” jedna z wyrazem „tak”, druga z wyrazem „nie”, 

trzecia ze zwrotem „wstrzymuję się”. Karty do głosowania opatrzone są 

pieczęcią Rady Gminy w Dobroniu. Radni dokonują wyboru poprzez 

postawienie znaku „x” w kratce obok wyrazu „tak” - odpowiadają się w  ten 

sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu „nie”, opowiadając się 

przeciwko wyborowi tego kandydata bądź w kratce obok zwrotu 

„wstrzymuję się”. Postawienie znaku „x” jednocześnie w więcej niż jednej 

kratce uważa się za głos nieważny. Niepostawienie znaku „x” w żadnej 

kratce uważa się za głos nieważny. Poczynienie innych dopisków poza 

kratką nie wpływa na ważność głosu. Kart do głosowania nie może być 

więcej niż radnych obecnych na sesji. Karty wyjęte z urny niesporządzone 

przez Komisję Skrutacyjną bądź nieopatrzone pieczęcią oraz całkowicie 

przedarte są kartami nieważnymi. Za wybranego uważa się kandydata, 

który w głosowaniu uzyska bezwzględną ilość głosów (liczba przewyższa 

połowę  liczby radnych  obecnych na sesji, biorących udział w głosowaniu). 

Później odczytywany jest protokół Komisji Skrutacyjnej z wyborów. 

Najpierw zgłaszani są kandydaci na Przewodniczącego, a później na 

członków Komisji Skrutacyjnej. „Zasady wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy” stanowią załącznik nr 5 do mniejszego protokołu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy są 

uwagi, bądź pytania? 

 

- Radny M. Rzepkowski zapytał, jak należy interpretować wszystkie kratki 

przy liczbie kandydatów. Czy jeżeli kandydatów będzie kilku to czy oznacza 

to, że przynajmniej w jednej kratce przy każdym nazwisku musi być 

jakakolwiek decyzja typu: tak, nie, wstrzymuje się? 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu poinformowała, że 

Postawienie znaku „x” jednocześnie w więcej niż jednej kratce, uważa się za 

głos nieważny. 

 

- Radca Prawny A. Wyrwa poinformowała, że w sytuacji gdzie będzie więcej 

niż jeden kandydat to wtedy na karcie do głosowania są dwa lub więcej 

nazwiska i przy każdym nazwisku są trzy kratki: tak, nie, wstrzymuję się. W 

takiej sytuacji jeśli ktoś zakreśli przy nazwisku jednego kandydata „tak” i 

jednocześnie „nie” to wtedy głos będzie nieważny. Podobnie jest w sytuacji 

jeżeli zakreśli „tak” przy jednym nazwisku i „tak” przy drugim to wtedy ten 

głos również będzie nie ważny, bo nie może oddać głosu na dwóch 

kandydatów. 
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- Radny M. Rzepkowski stwierdził, że ta karta do głosowania budzi jego 

wątpliwości, bo czy jeżeli mamy kilku kandydatów to powinniśmy przy 

jednym z nich zaznaczyć „tak”, a przy pozostałych zostawić puste kratki, czy 

przy pozostałych zaznaczyć „nie”. 

 

- Radca Prawny A. Wyrwa poinformowała, że jeżeli przy jednym nazwisku 

postawią radni „tak”, a przy pozostałych „nie” to wiadomo, że intencją 

głosującego radnego było oddanie głosu na pierwszego. 

 

- Dalszych pytań nie zgłoszono. 

b) zgłaszanie kandydatów: 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił o 

zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

- Radny D. Becht zgłosił radnego J. Szerffela na funkcję Przewodniczącego 

Rady Gminy w Dobroniu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił o 

zgłaszanie następnych kandydatur. 

 

- Stwierdził, że nie zgłoszono dalszych kandydatur. 

 

- Zapytał radnego J. Szerffela czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

- Radny J. Szerffel stwierdził, że wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję 

Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaproponował 

przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

- Stwierdził zamknięcie listy kandydatów 15 głosami „za”. 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej: 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaproponował 

powołanie spośród radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Poprosił o 

zgłoszenie kandydatów. 

 

- Radny D. Becht zaproponował radnego J. Goruchtę. 

 

- Radny M. Rzepkowski zaproponował radnego G. Miniasa. 
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- Radny D. Becht zaproponował radnego J. Zająca. 

 

- Radny J. Zając – nie wyraził zgody. 

 

- Radny J. Goruchta zaproponował radnego D. Bechta. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zwrócił się z 

zapytaniem do kandydatów, czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej? 

- Radny J. Goruchta wyraził zgodę. 

- Radny G. Minias wyraził zgodę. 

- Radny D. Becht wyraził zgodę. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy ktoś 

z radnych ma uwagi do proponowanego składu Komisji? Stwierdził, że uwag 

nie zgłoszono. Poddał głosowaniu skład Komisji Skrutacyjnej. Stwierdził, że 

Rada Gminy – jednogłośnie 15 głosami „za” powołała 3-osobową Komisję 

Skrutacyjną w składzie: 

- Radny J. Goruchta, 

- Radny G. Minias, 

- Radny D. Becht - do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy w Dobroniu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański ogłosił 10 -

minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji i przygotowania 

przeprowadzenia głosowania. 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego: 

 

- Radny D. Becht poinformował, że został wybrany Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej, członkowie to: J. Goruchta i G. Minias. Stwierdził, że zostaną 

rozdane karty do głosowania – można korzystać z kabiny. 

 

- Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy i rozdała karty do głosowania. 

 

- Przewodniczący Komisji D. Becht wyczytywał z listy obecnych radnych, a 

radnych prosił o wrzucenie do urny kart do głosowania. 

 

- Po wrzuceniu do urny kart przez ostatniego radnego została ogłoszona 

przerwa na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 
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e) odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej: 

- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej D. Becht odczytał protokół z 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Stanowi on 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

- Komisja stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 radnych Rady Gminy w 

Dobroniu, w sesji zgodnie z listą obecności obecnych jest 15 radnych. Liczba 

radnych, którym wydano karty do głosowania 15. Oddano głosów (kartek) 

15, w tym głosów ważnych 15, głosów nieważnych nie stwierdzono. 

Zgłoszony kandydat radny J. Szerffel otrzymał 15 głosów „za”. Karty do 

głosowania – szt. 15 stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że radny J. Szerffel został 

wybrany Przewodniczącym Rady Gminy w Dobroniu (na sali obrad 

brawa). 

 

- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej D. Becht złożył gratulacje 

Przewodniczącemu Rady Gminy (na sali obrad brawa). 

 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady 

Gminy w Dobroniu: 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański odczytał treść 

projektu uchwały nr XXX/226/17. Poddał głosowaniu projekt uchwały i 

stwierdził, że uchwała nr XXX/226/17 w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy w Dobroniu została podjęta jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański złożył gratulacje nowo 

wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy w Dobroniu panu J. 

Szerffelowi. 

 

Ad. pkt. 5 (Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego 

Rady Gminy w Dobroniu): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel podziękował za 

gratulacje i przystąpił do realizacji dalszych punktów z porządku obrad XXX 

sesji. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak pogratulował Panu J. Szerffelowi objęcia 

stanowiska Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak pogratulował Pani Barbarze Jóźwiak jako 

nowej radnej Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 6. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie między sesjami): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w miesiącu lipcu br. 

zorganizowano koncert w ramach 18. Wędrownego Festiwalu Filharmonii 

Łódzkiej Kolory Polski. W dniu 10 lipca br. ogłoszono trzeci przetarg na wybór 

Wykonawcy robót budowlanych dla budynków Szkoły Podstawowej w 

Chechle Drugim oraz budynków mieszkalnych: przy ul. Sportowej 18, a także 

w Markówce 50 i Markówce 52. W dniu 11 lipca br. podpisano umowę na 

pierwszy z 12 budynków przeznaczonych do termomodernizacji w ramach 

inwestycji. Umowa zawarta z firmą ENVIRO-SERWIS Sp. z o.o. z siedzibą w 

Sieradzu, opiewająca na kwotę 479 855,60 zł, dotyczy prac budowlanych na 

budynku przy ul. Sienkiewicza 37 w Dobroniu. Planowany termin zakończenia 

prac – do 31 października br. W dniu 18 lipca br. w wyniku drugiego 

postępowania przetargowego na wybór wykonawcy robót budowlanych 

wyłoniono ofertę najkorzystniejszą dla budynku mieszkalnego przy ul. 11 

Listopada 11 w Dobroniu – trwa przygotowanie dokumentacji potrzebnej do 

podpisania umowy na roboty. Umowę opiewająca na kwotę 562 394,89 zł 

podpisano 3 sierpnia. Umowa została zawarta z firmą ENVIRO-SERWIS Sp. z 

o.o. z siedzibą w Sieradzu. Planowany termin zakończenia prac – do 30 

listopada br. W dniu 14 lipca br. w wyniku drugiego postępowania 

przetargowego na wybór Wykonawcy robót budowlanych wyłoniono ofertę 

najkorzystniejszą dla budowy budynku pasywnego. Umowę, opiewająca na 

kwotę 9 376 999,71 zł, z firmą Polska Spółka Energetyczna Sp. z o.o. z 

siedzibą w Łodzi, podpisano 4 września podczas uroczystego rozpoczęcia 

roku szkolnego w siedzibie Szkoły Podstawowej w Chechle Drugim. Ponadto 

w dniu 14 lipca br. w siedzibie Urzędu Gminy w Dłutowie podpisano umowy 

na udzielenie pomocy finansowej z budżetu Województwa Łódzkiego 

jednostkom samorządu terytorialnego województwa łódzkiego w formie 

dotacji celowej, przeznaczonej na dofinansowanie zadań własnych gminy w 

zakresie realizacji małych projektów lokalnych realizowanych na terenach 

wiejskich. Gmina Dobroń otrzymała dofinansowanie na dwa wnioski: 

pierwszym z nich jest „Zakup materiałów do budowy i montażu altany wraz 

z wyposażeniem oraz grilla” na terenie sołectwa Róża. Projekt polegał na 

przygotowaniu podłoża pod budowę altany, zakupie materiałów do budowy i 

montażu altany, a także zakupie wyposażenia: ław, stołów oraz grilla. Dzięki 

pracy mieszkańców sołectwa 20 sierpnia zorganizowano piknik sołecki. 

Kwota dofinansowania to maksymalne 5 000,00 zł. Pozostałe środki (11 
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250,00 zł) pochodzą z funduszu sołeckiego. Drugi obejmuje dofinansowanie 

budowy placu zabaw w miejscowości Markówka, w ramach którego zostanie 

zakupiony sprzęt zabawowy. Zakup sprzętu finansowany jest ze środków 

funduszu sołeckiego sołectwa Markówka i Wincentów (łącznie 24 835,69 zł), 

dofinansowanie złożono na maksymalną kwotę 5 000,00 zł, które zostaną 

przeznaczone na doposażenie w postaci karuzeli tarczowej. Planowany 

termin zakończenia projektu to 31 października 2017. Poinformował, że w 

dniu 9 sierpnia br. w wyniku trzeciego postępowania przetargowego na wybór 

wykonawcy robót budowlanych dla projektu Termomodernizacji wyłoniono 

ofertę najkorzystniejszą dla budynku Szkoły Podstawowej w Chechle Drugim 

przy ul. Lipowej 1. Umowa zawarta w dniu 18 sierpnia br. z firmą „Polska 

Spółka Energetyczna Sp. z o.o.” z siedzibą w Łodzi opiewa na kwotę 2 607 

600,00 zł. Planowany termin rozpoczęcia prac to sierpień 2017, koniec prac 

– do 15 sierpnia 2018 r. Zaznaczył, że w dniu 17 sierpnia br. do Lokalnej 

Grupy Działania „Dolina rzeki Grabi”  w ramach poddziałania 19.2 „Wsparcie 

na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego 

przez społeczność” złożony został wniosek na projekt pn.: „Budowa 

ogólnodostępnego, wielofunkcyjnego boiska sportowego dla mieszkańców 

Gminy Dobroń”. Projekt ten ma na celu budowę boiska sportowego jako 

obiektu rekreacyjnego w miejscowości Dobroń przy ul. Sportowej. 

Obejmować będzie m.in.: roboty przygotowawcze, prace rozbiórkowe, 

właściwą budowę boiska i chodników towarzyszących (w tym budowa 

nawierzchni chodników, a także samego boiska), montaż sprzętu 

sportowego, siedziska dla kibiców i wiat oraz budowę oświetlenia obiektu. 

Ponadto w dniach 28 i 29 sierpnia 2017 roku wybrano wykonawcę działań 

promocyjnych dla projektów: Termomodernizacji i Budynku pasywnego – 

firmę ANDARRO Anna Ziółkowska Szewczyk z siedzibą w Łodzi. W ramach 

usługi przewidziano m.in. wykonanie tablic informacyjnych i pamiątkowych, 

wykonanie, montaż  i emisje spotu oraz sporządzenie dokumentacji 

zdjęciowej z przebiegu inwestycji wraz z obróbką zdjęć. Umowy podpisano w 

dniu 11 września br. Koszt działań to 49 077,00 zł brutto dla projektu: 

Kompleksowej termomodernizacji oraz 20 526,00 zł brutto dla budowy 

przedszkola i sali gimnastycznej. Poinformował, że w miesiącu wrześniu br.  

trwa przygotowanie procedury przetargowej do wyboru wykonawców robót 

budowlanych dla pozostałych budynków objętych projektem - Kompleksowej 

Termomodernizacji. Budynki objęte drugim etapem procedury przetargowej 

to: dla części I – Dobroń, ul. Sportowa 18, Sienkiewicza 60 (Ośrodek 

Zdrowia), dla części II – Szkoła Podstawowa w Dobroniu ul. Sienkiewicza 39, 

Zespół Szkół i DCK ul. W. Witosa 1a, budynki mieszkalne Markówka 50 i 

Markówka 52, dla części III – Szkoła Podstawowa w Mogilnie Dużym, 

budynek mieszkalny Mogilno Duże 14 oraz Urząd Gminy w Dobroniu, ul. 11 
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Listopada 9. Planowany termin ogłoszenia postępowania to październik br. 

Zaznaczył, że w dniu 25 września br. opublikowano listę operacji wybranych 

przez Radę Lokalnej Grupy Działania "Dolina rzeki Grabi"  do finansowania w 

ramach poddziałania 19.2 „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach 

strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Projekt budowy 

boiska sportowego dla mieszkańców gminy Dobroń uzyskał 25 punktów, co 

stanowi o jego pozytywnym zaopiniowaniu. Szacunkowy koszt projektu to 

583 000,00 zł, wnioskowana kwota pomocy – 370 962,00 zł.  Kolejny etap 

procedury to przekazanie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego celem sprawdzenia pod względem formalnym i 

merytorycznym. Poinformował, że w dniu 4 sierpnia br. ogłoszono kolejny 

przetarg publiczny na wykonanie rozbudowy sieci wodociągowej z odejściami 

poza pas jezdni w m. Wymysłów Francuski. Wpłynęły dwie oferty. Ponownie 

cena najkorzystniejszej oferty 99 102,59 zł brutto przewyższała kwotę jaką 

przeznaczyliśmy na realizację zamówienia – 77.000,00 zł. Po zwiększeniu 

środków finansowych w budżecie gminy na realizację zadania podpisano 

4.09.2017 umowę na wykonanie robót budowlanych z Firmą Handlowo 

Usługową Waldemar Chudy z Sieradza. Termin realizacji zadania do 

30.11.2017 r. Poinformował, że jeśli chodzi o drogi to były wyrównywane i 

uzupełniane tłuczniem drogi szutrowe na terenie gminy, były uzupełnianie 

oznakowania dróg. Zaznaczył, że zostały położone nakładki asfaltowe na 

terenie sołectwa: Chechło Drugie 1800 m2, Morgi 1600 m2 , Zakrzewki 1170 

m2. Realizacja tego zadania w części pochodziła z funduszu sołeckiego oraz 

w części z budżetu Gminy Dobroń. Ponadto były czyszczone rowy przy 

drogach gminnych oraz były koszone pobocza. Poinformował, że dużo 

pieniędzy i czasu zajęło usuwanie skutków nawałnicy, która nawiedziła gminę 

w dniu 10 sierpnia br. Ponadto były usuwane awarie na sieciach 

wodociągowych i wymieniane hydranty. Poinformował, że obecnie gmina 

przygotowuje się do przetargu na drogę w Mogilnie Dużym do Biesek.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

Ad. pkt. 7. (Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Dobroń za pierwsze półrocze 2017 r. wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za pierwsze 

półrocze 2017 r. oraz informacji za pierwsze półrocze 2017 r. z 

wykonania planu finansowego Dobrońskiego Centrum Kultury): 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił informację z wykonania 

budżetu Gminy Dobroń za pierwsze półrocze 2017 r. Poinformował, że 

dochody w I półroczu 2017 r. zostały wykonane w kwocie 15 662 844,11 zł, 

tj. 47,85 % planu. Wszystkie zrealizowane dochody, to dochody bieżące 

(54,65% planu dochodów bieżących). Jeżeli chodzi o dochody majątkowe 

dotyczą one głównie zadań realizowanych przy udziale środków unijnych 

(termomodernizacja, budowa sali gimnastycznej z przedszkolem). W 

pierwszym półroczu nie było znacznych wydatków na te zadania, a wnioski o 

płatność zostały rozpatrzone w II półroczu 2017 r. W I półroczu 2017 r. 

wydatki zostały zrealizowane w kwocie 13 103 468,00 zł, tj. 36,56% planu. 

Większość wydatków to wydatki bieżące związane z funkcjonowaniem  gminy 

i jej jednostek organizacyjnych. Wydatki inwestycyjne stanowią jedynie 

1,15% zrealizowanych wydatków. Taki stan rzeczy spowodowany jest 

faktem, że znaczna część planowanych zadań realizowana ma być przy 

udziale środków unijnych. W pierwszym półroczu odbywały się przetargi na 

realizację niektórych inwestycji. Niektóre wydatki inwestycyjne to – „Budowa 

sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle” – umowa z wykonawcą 

została podpisana 4.09.2017 r. W pierwszym półroczu poniesiono koszty 

związane z wypłatą wynagrodzenia dla inżyniera kontraktu oraz 

koordynatorów projektu. Ponadto „Termomodernizacja budynków” - w 

pierwszym półroczu poniesiono koszty związane z wypłatą wynagrodzenia dla 

inżyniera kontraktu oraz koordynatorów projektu. W II półroczu już 

podpisano umowy na termomodernizację trzech budynków. Ponadto 

„Rozbudowa oczyszczalni ścieków oraz budowa wodociągu w Przygoniu” - 

Złożyliśmy wniosek do UM w Łodzi, który przeszedł pozytywną ocenę. 

Niestety nie wystarczyło środków dla nas na dofinansowanie. Czekamy 

obecnie, czy wśród jednostek, które otrzymały dofinansowanie będą 

oszczędności po przetargach i może wtedy będziemy mogli podpisać umowę 

o dofinansowanie zadania. A także „Dofinansowanie przebudowy drogi 

powiatowej – Dobroń – Ldzań” – zadanie realizowane przez Powiat Pabianicki 

z terminem realizacji do 30 października 2017 r. Przekazanie środków 

nastąpi w II półroczu 2017 r. oraz „Budowa boiska wielofunkcyjnego” – w II 

półroczu złożyliśmy wniosek do LGD. Wniosek przeszedł pozytywną ocenę i 

zostanie przekazany do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi. Realizacja 

zadania będzie przesunięta na 2018 rok. W I półroczu  2017 gmina nie 

zaciągnęła zobowiązań długoterminowych (kredytu, pożyczki, nie 

wyemitowała obligacji). WFOŚ I GW w Łodzi umorzył Gminie część pożyczki 

w kwocie 86 400,00 zł zaciągniętej w roku 2013 na zakup ciągnika wraz z 

osprzętem. Ponadto spłacono raty pożyczek i kredytów w kwocie  382 411,12 

zł., zapłacono odsetki od pożyczek i kredytów na kwotę 25 164,22 zł.  
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W I półroczu  2017 r. gmina osiągnęła nadwyżkę budżetową w kwocie 2 559 

376,11 zł.  

  

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M. Wolna odczytała uchwałę nr 

I/112/2017 z dnia 7 września 2017 r. w sprawie opinii z RIO dotyczącej 

informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobroń za I półrocze 2017 

r. Stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/71/2017 Komisji w 

sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Bez radnego M. Rzepkowskiego – skład rady 14 obecnych radnych podczas 

obrad. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 

2031): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że stan budżetu na koniec 

września 2017 r. jest podstawą do planowania budżetu WPF na rok 2018. 

Poinformowała, że do uchwał budżetowej jak i uchwały WPF zostały zrobione 

autopoprawki. Ponieważ w momencie opracowywania tych uchwał nie było 

jeszcze harmonogramu rzeczowo-finansowego przygotowanego przez firmę, 

z którą została podpisana umowa na budowę sali gimnastycznej. W 

porozumieniu z pracownikami przy projekcie uchwał założyliśmy, że w tym 

roku wydatki poniesione na budowę sali gimnastycznej będą w granicach 

1 100 000 zł. Po złożeniu harmonogramu okazało się, że będą to jednak 

kwoty wyższe. W związku z tym zmiana jaka dotyczy WPF i uchwały 

budżetowej dotyczy zwiększenia w stosunku do tego co było wcześniej o 

400 000 zł, czyli z 1 100 000 zł na 1 500 000 zł. Poinformowała, że jeśli 

chodzi o WPF to jest jeszcze zmiana dotycząca zadania zakupu studni na ul. 

Podmiejskiej w Chechle, gdzie ludzie zgłaszają chęć podłączenia do 

wodociągu. W związku z czym gmina odsprzeda kawałek wodociągu na 

odcinku Chechło - Pabianice, natomiast Pabianice wybudują tam studnie 
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wodomierzowe. Po stronie dochodów zostanie to ujęte w przyszłym roku. 

Poinformowała, że do tej uchwały była zgłoszona autopoprawka z dnia 26 

września 2017 r.  Autopoprawka stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/72/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, czy będą zwiększane 

jeszcze w tym roku jakieś środki finansowe dla firmy, która buduje salę 

gimnastyczną, czy jeżeli nie pozwoli pogoda i ta firma zaprzestanie prace to 

czy te środki, które nie wypłacimy w tym roku będą przesunięte na drugi rok 

czy będą zdejmowane z budżetu? 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że firma składając 

harmonogram rzeczowo-finansowy w tym roku zaplanowała więcej prac. W 

budżecie jaki i w WPF wpisujemy te kwoty jakie w tym roku będziemy musieli 

tej firmie zapłacić. Za miesiąc wrzesień i październik będzie jedna faktura i 

druga faktura za listopad i grudzień. Zaznaczyła, że nie powinno być żadnych 

przesunięć w budżecie.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/227/17. do którego nie wniesiono 

uwag. 

wraz z autopoprawką z dnia 26.09.2017 r. - Przewodniczący Rady Gminy w 

Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu projekt uchwały i stwierdził, że Rada 

Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XXX/227/17 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobroń na lata 

2017 – 2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 9  (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 
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- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że do tej uchwały była zgłoszona autopoprawka z dnia 26 września 2017 r.  

Stanowi ona załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.   

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/73/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, czy dotacja w 

wysokości 10 000 dla Klubu Sportowego „LUKS” jest przeznaczona na 

działalność klubu czy na konkretne zadanie? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że klubowi zabrakło 10 000 

zł na jego funkcjonowanie. Jest to obliczone przez Pana prezesa LKS „LUKS”, 

iż na mecze i na wyjazdy brakuje klubowi 10 000 zł do końca roku. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/228/17, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXX/228/17 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na 

rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 

2031): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że powiat wystąpił z pismem o zwiększenie dofinansowania na drogę Dobroń 

– Ldzań i w tym celu zostały przygotowane uchwały zwiększające 

dotychczasowe środki o kwotę 51 406 zł. Zostały przygotowane trzy projekty 

uchwały: WPF gdyż jest to zadanie wieloletnie, zmiany w uchwale budżetowej 

i zmiana uchwały podjętej w 2016 r. dotyczącej pomocy finansowej dla 

powiatu pabianickiego. 
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- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 34/77/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, czy kwota 51 406 zł 

jest ostateczną kwotą o jaką prosi powiat? 

 

- Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej P. Osowski podziękował za 

udział w sesji i pogratulował wybory nowo wybranemu Przewodniczącemu.  

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że na ten moment powiat 

występuje o 51 406 zł i raczej wyższych już kwot nie będzie. 

 

- Brak dalszej dyskusji.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/229/17, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXX/229/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2017 – 2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 34/78/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15  do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/230/17, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za”, 2 głosami 

„przeciw” przyjęła uchwałę Nr XXX/230/17 w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXI/164/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 

września 2016 r): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 34/79/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/231/17, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za”, 2 głosami 

„przeciw” przyjęła uchwałę Nr XXX/231/17 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXI/164/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 września 2016 r.  

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 

uchwały Nr XXIV/190/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 20 

grudnia 2016 roku dotyczącej organizacji wspólnej obsługi dla 

jednostek organizacyjnych Gminy Dobroń):  
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- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/74/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17  do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, jak nazywają się 

dzieci, które chodzą do drugiej i trzeciej klasy gimnazjum? Zapytał czy nadal 

istnieje gimnazjum? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że są to nadal 

„gimnazjaliści” uczący się w drugiej i trzeciej klasie w Szkole Podstawowej.  

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że reforma która została 

wprowadzona założyła wariant następujący, że w przypadku jeśli istnieje 

gimnazjum i szkoła podstawowa to klasy gimnazjum włącza się do szkoły 

podstawowej. W związku z tym klasa druga i trzecia gimnazjum zostały 

włączone do szkoły podstawowej. Tym samym ta struktura organizacyjna w 

skład której wchodziło gimnazjum i liceum została przez Radę Gminy 

zlikwidowana. Z ustawy wynika, że ten nowy twór nazywa się ośmioletnią 

szkołą podstawową, tylko ta nazwa zostanie przyjęta w 2019 r. zgodnie z 

ustawą. Na dzień dzisiejszy ten twór nazywa się Szkoła Podstawowa z 

klasami gimnazjalnymi.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/232/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXX/232/17 w sprawie zmian uchwały Nr 

XXIV/190/2016 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 20 grudnia 2016 roku 

dotyczącej organizacji wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Gminy 

Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

- Bez radnej G. Fogel – skład rady 13 obecnych na sali obrad. 
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Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

aby gmina mogła wykonać prace na ul. Słowackiego w Dobroniu, która w 

części leży na gruntach prywatnych zachodzi potrzeba wykupienia gruntów.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska Andrzej Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 28/52/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny D. Becht zapytał, jaka jest cena tej nieruchomości? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jak będzie podjęta 

uchwała wtedy będzie zlecona wycena. Na podstawie tej wyceny gmina 

będzie negocjować cenę z właścicielem gruntów. 

 

- Radny D. Becht zaproponował zmianę paragrafu 1 tj. ustawy ze słowa 

„nabycie” na „negocjacje”. Rada Gminy nie wprowadziła zaproponowanej 

zmiany do treści projektu uchwały.   

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to docelowa myśl, 

że jest to nabycie. Zaznaczył, że gmina przejmowała już grunty w wielu 

miejscach. Poinformował, że przekaże informację na komisji jak sprawa 

wygląda w momencie wykupu.   

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/233/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

 

- Bez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy T. Różańskiego – skład rady - 12 

obecnych na sali obrad radnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXX/233/17 w sprawie nabycia 

nieruchomości.  

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     
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Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

 

- Wójt Gminy Dobroń omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska Andrzej Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 28/53/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik  nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Z Wiceprzewodniczącym T. Różańskim – skład rady - 13 obecnych na sali 

obrad radnych. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/234/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXX/234/17 w sprawie nabycia 

nieruchomości.  

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

cena sprzedaży tego gruntu to 1 zł za m2. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska Andrzej Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 28/54/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/235/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXX/235/17 w sprawie nabycia nieruchomości.  

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

Ad. pkt. 17. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr X/63/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów):  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

na skutek zmiany rozporządzenia Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 

2016 r. o zbiórce odpadów komunalnych dodaje się jeszcze zbiórkę, 

segregację papieru, metali, w związku z tym jest potrzeba zmiany i 

uregulowania uchwałą gminnego sposobu odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/75/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Radny J. Kubik poruszył kwestię zbiórki opon. Poinformował, że od 

gospodarstwa są odbierane jedynie 4 opony. A co z resztą opon? 

- Radny D. Becht zapytał, czy jeżeli opony zawiezie się do PSZOK-u to 

zostaną one przyjęte? 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że utylizacja opony samochodowej to 

koszt od 1-3 zł, natomiast ciągnikowej to ok. 20 zł. Zaznaczył, że PSZOK 

przyjmie takie opony, ale gmina musi za to zapłacić. Zaznaczył, że tam gdzie 

się kupuje opony można je zostawić nieodpłatnie. 

- Radny D. Becht zapytał, czy gmina ma obowiązek przyjęcia tych opon? 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że gmina ma obowiązek przyjąć jakie 

opony, ale przychody związane z utylizacją odpadów muszą się bilansować. 

- Radny J. Zając zapytał, do jakiego pojemnika będziemy wyrzucać pudełko 

po mleku, które składa się z kartonu, aluminium i plastiku? 
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- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jest pojemnik na odpady suche. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/236/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXX/236/17 w sprawie zmiany 

uchwały nr X/63/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   

- Bez radnego P. Górnego – skład rady - 12 obecnych na sali obrad radnych. 

 

Ad. pkt. 18. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 33/76/2017 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję.  

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXX/237/17, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXX/237/17 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Dobroń.   

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   

 

Ad. pkt. 19. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 26/1/2017 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 21 czerwca 2017 r.):  
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- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu D. Becht 
odczytał protokół nr 26/1/2017 z kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 21 

czerwca 2017 r. Protokół kontroli stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu kontroli nr 26/1/2017 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu. 

 

 

Ad. pkt. 20. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXIX/2017 z sesji 

Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XXIX/2017 
z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził że jednogłośne – 12 głosami „za” 

- przyjęto protokół nr XXIX/2017. 
 

 
Ad. pkt. 21. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski):  

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania: 

 

- Radny J. Zając poprosił, o podsypanie poboczy drogi w Poleszynie obok 

sołtysa Ziętali. 

 

- Radny J. Zając poprosił, o interwencję w sprawie postawienia znaków 

drogowych na skrzyżowaniu w Poleszynie Górnym. 

 

- Radny G. Minias prosi, o przekazanie pisma do zarządcy drogi wojewódzkiej 

482 w sprawie udrożnienia rowów. 

 

- Radny G. Minias prosi, o poszerzenie ul. Szkolnej w Dobroniu i położenie 

chodnika, na odcinku od ul. Rolniczej do przejazdu kolejowego.  

 

- Radny G. Minias zapytał, co z oświetleniem skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej 482 przy „górkach dobrońskich”? Prosi o postawienie tabliczki 

z nazwą ulicy. 

 

- Radny G. Minias zapytał, co z odwodnieniem ul. Słonecznej w Dobroniu? 

Poprosił o równiarkę na ul. Słoneczną i kruszywo na tą drogę. 
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- Radna H. Grącka poprosiła, o wystąpienie do zarządcy drogi wojewódzkiej 

482 o uporządkowanie wysepek na drodze. 

 

- Radna H. Grącka poprosiła, o wysłanie pisma do zarządcy drogi 

wojewódzkiej o lepsze oznakowanie poziome drogi koła Szkoły Podstawowej 

w Chechle Drugim. 

 

- Radny G. Minias poprosił, o uprzątniecie potłuczonego szkła z wiaty 

przystankowej na ul. Pabianickiej. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił, o 

załatanie dziur na ul. Łącznej w Orpelowie. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił, o 

bieżące łatanie dziur na drodze asfaltowej przez Orpelów. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił, o 

odwodnienie drogi w Orpelowie, gdyż pobocza drogi wzdłuż chodnika są 

zalewane podczas opadów. 

 

- Radny J. Zając poprosił, o wyrównanie drogi przez las Orpelów – Poleszyn 

Górny. 

 

- Radny J. Kubik prosi, o udrożnienie przepustu na „glinach” w Chechle 

Drugim. 

 

- Radny J. Kubik prosi, o udrożnienie kolektora na ul. Lipowej w Chechle 

Drugim. 

 

- Radny J. Kubik prosi, o uzupełnienie poboczy na ul. Lipowej w Chechle 

Drugim. 

 

- Radny J. Kubik prosi, o wycięcie krzaków przy drodze na ul. Torowej w 

Chechle Drugim. 

 

Wolne wnioski: 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski prosi, o wykoszenie 

rowów od ul. Ogrodowej w Dobroniu do lasu, obok boiska. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski prosi, o wykoszenie 

rowu od ul. Szkolnej do torów kolejowych. 
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- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski prosi, o wyrównanie 

ul. Rolniczej. 

 

- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak prosi, o podsypanie poboczy na drodze 

Mogilno Duże – Ldzań. 

 

- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak prosi, o wyrównanie drogi przez pola do 

Róży. 

 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha poinformował, że nie otrzymał 

odpowiedzi na wniosek jaki złożył na czerwcowej sesji w sprawie analizy i 

raportu o sprawdzeniu hydrantów na terenie gminy Dobroń. Zacytował 

fragment artykułu gazety łask.online: „9 września w miejscowości Brzeski 

gmina Sędziejowice doszło do pożaru kilkuletniego budynku mieszkalnego. 

Spaleniu uległ dach oraz część użytkowa poddasza, reszta domu została 

zalana podczas akcji gaśniczej. Podkreślić należy iż przybyła na miejsce straż 

pożarna nie miała skąd czerpać wody gdyż hydranty znajdujące się we wsi 

Brzeski nie zadziałały(…). Zgodnie z przepisami prawa raz w roku powinny 

być dokonywane przeglądy stanu technicznego hydrantów(…)” 

Złożył wniosek do Wójta Gminy Dobroń o sporządzenie raportu z kontroli 

sprawności hydrantów znajdujących się na terenie gminy Dobroń oraz 

udostępnienie dokumentów z kontroli sprawności hydrantów z ostatnich 5 

lat. Stanowi on załącznik nr 24 do protokołu. 

 

  

Ad. pkt. 22. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne 
wnioski.):  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ostatnio spadło dużo 

deszczu i jest dużo podmokłych terenów, grunt nie odbiera wody i stąd 
wrażenie jakby nic nie było udrożniane. Zaznaczył, że rowy sukcesywnie są 

czyszczone, udrażniane, są wstawiane mostki. Poinformował, że zostało 

wysłane pismo do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 482, o wyczyszczenie 
rowów z gałęzi po wichurze. Poinformował, że zostanie uzupełnione 

oznakowanie dróg. 
 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że drogi gminne zostaną sukcesywnie 
naprawione. Ponadto zostanie wysłane pismo do zarządcy drogi 482 o 

naprawienie zgłoszonych ubytków, uporządkowanie wysepek i namalowanie 
dodatkowych oznakowań.  

 
- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Szkolną i 

przedłużenie chodnika to jeśli budżet pozwoli to można to zrealizować. 
Zaznaczył, że nie widzi jednak technicznej możliwości, żeby w tym roku to 

zrealizować. 
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- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o odwodnienie ul. 
Słonecznej to będzie to zrealizowane. 

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że szkło z potłuczonego przystanku 
zostanie uprzątnięte.  

 
- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o odwodnienie drogi w 

Orpelowie to zostanie ten problem rozwiązany.  
 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Glinianą to jest to 
teren PKP. Zaznaczył, że w przyszłym roku PKP ma robić termomodernizacja, 

między innymi przebudowa przejazdu na ul. Glinianej i postara się 
dopilnować, żeby te przepusty były uregulowane. 

 
- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o kolektor na ul. 

Lipowej, to nie ma możliwości jego naprawy. Trzeba było by go wymienić na 
nowy. 

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że rowy zostaną wykoszone i 
wyczyszczone. 

 
- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o pobocza na drodze 

powiatowej to zostanie wysłane pismo do powiatu w tej sprawie. 
 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o dokonanie przeglądu 
hydrantów na terenie sołectwa Barycz to zostało to przyjęte do wiadomości i 

zostanie to wykonane. 
 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie 
skrzyżowania drogi 482 to zostało wysłane pismo do PGE o wydanie 

warunków na podłączenie oświetlenia i czekamy na odpowiedź. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o wniosek 

złożony w czerwcu br. przez sołtysa sołectwa Barycz Pana M. Warzychę to 
odpowiedź na to pismo Pan M. Warzycha mógł otrzymać już na czerwcowej 

sesji, ale wyszedł z sali nie czekając na odpowiedzi. Zaznaczył, że na pismo 
złożone przez pana sołtysa, odpowiedź została wysłana i dwukrotnie 

próbowano doręczyć przesyłkę, niestety nie została ona odebrana. 
Poinformował, że pan sołtys mógł również telefonicznie się skontaktować z 

gminą, że nie dostał odpowiedzi, ponadto był kilkakrotnie w urzędzie gminy 
i nie zapytał co z odpowiedzią. Wygląda to tak, że gmina chce odpowiedzieć 

a pan sołtys nie chce znać tej odpowiedzi. 
 

- Radny J. Kubik zapytał, co z ul. Torową i z podsypaniem poboczy na ul. 
Lipowej w Chechle? 

 
- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że to co jest w granicach gminy 

zostanie podkoszone, a pobocze na ul. Lipowej zostanie podsypane. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

podsypywanie tych poboczy to gmina nie zakupuje dużej ilości kruszywa, bo 

to kosztuje. Za te pieniądze są robione asfalty. Jeśli będzie kruszywo to 
brzegi asfaltu zostaną podsypane. 

 
- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha zapytał, czy Wójt ma odpowiedź na 

jego pismo z czerwca br.? 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że pismo zostało do pana 
sołtysa wysłane i zostaje ono uznane za pismo doręczone. Poinformował, że 

niekoniecznie musi to pismo przekazać panu sołtysowi. 
 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha poinformował, że jeśli Wójt twierdzi, 
że pismo zostało dostarczone to on prosi o to pismo. 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli pan sołtys zwróci 

się z ponownym pismem do gminy to odpowiedź zostanie mu udzielona. 

Poprosił, żeby nie reagować w ten sposób, że ktoś próbuje mu wyrywać 
pisma z ręki. Poinformował, że nie będzie dalej dyskutować z panem 

sołtysem na ten temat. 
 

- Wójt Gminy R. Jarzębak poinformował, że pismo z odpowiedzią zostanie 
skserowane dla pana sołtysa i pan M. Warzycha potwierdzi otrzymanie tego 

pisma, aby nie budzić dalszej nerwowej atmosfery i złości. 
   

 

Ad. pkt. 23. (Informacje, sprawy różne):  

I.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 17 lipca 

br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo nr 

FN.13.SKAR.2017 Wójta Gminy Dobroń odpowiadające na wniosek Sołtysa 

Sołectwa Barycz z dnia 26 czerwca br. dotyczące zestawienia wydatków 

inwestycyjnych gminy na lata 2014-2016.   

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo jest do 

wglądu w biurze rady.  

II.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 31 lipca 

br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo o nr WK-

602/51/2017 z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawiajcie 

wyniki kontroli z lat 2014-2015.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesji. Stanowi ono załącznik nr 25 do 

protokołu. 
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III.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 31 lipca 

br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo o nr Ep-

0151/559/17/CK z Posterunku Policji w Piątkowisku z prośbą o 

zabezpieczeniem środków w budżecie gminy Dobroń pozwalających na zakup 

działki  z przeznaczeniem na budowę nowego posterunku policji.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Rada Gminy musi odpowiedzieć na 

pismo. Stanowi ono załącznik nr 26 do protokołu. 

- Radny D. Becht poinformował, że bezpieczeństwo jest sprawą ważną 

jednakże przy inwestycjach, które obecnie i w przyszłości gmina poczyni i 

przy obligacjach, które gmina ma zamiar wyemitować, zakup działki dla 

policji uważa za zbędny.  

- Radna H. Grącka złożyła wniosek formalny, żeby pisma związane z 

dofinasowaniem Policji ponownie procedować na komisjach. Wniosek został 

przegłosowany 10 głosami „za”, 1 głos „przeciw” i 1 „wstrzymał się”. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o kupno 

działki to gmina przy sugestiach policji miała by wykupić tą działkę od 

Łódzkiej Kurii i przekazać na własność policji. Zaznaczył, że ta działka w 

planie zagospodarowania przestrzennego jest wyznaczona jako działka 

rekreacyjna, w związku z tym trzeba było by ją przekształcić na budowlaną. 

Procedura tego wszystkiego trwała by ok. 1,5 roku czasu. Natomiast policja 

chce już dzisiaj wiedzieć jak sprawa wygląda, ponieważ musi wystąpić o 

środki finansowe. Poinformował, że ta działka była by dobra żeby poczynić w 

gminie inne inwestycje i dobrze by było żeby gmina kiedyś tą działkę 

wykupiła od kurii. Zaznaczył, że dobrze by było już dzisiaj wyrazić chęć kupna 

tej działki, a potem gmina zobaczy co może tam zrobić. 

IV.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 25 sierpnia 

br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo o nr 

BMPŁe-237/315/17 z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach z wnioskiem 

o dotacje na 2018 r. służb ponadnormatywnych. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Rada Gminy musi odpowiedzieć na 

pismo. Stanowi ono załącznik nr 27 do protokołu. 

- Sekretarz Gminy M. Rżanek poinformował, że jest to kwestia kompetencji 

organów do rozpatrywania spraw. Zaznaczył, że budżet proponuje Radzie 

Wójt, wnioski do budżetu składa się do Wójta. Jeśli pismo skierowane jest do 

Rady to po to, żeby poinformować Radę o złożeniu takiego wniosku i wtedy 
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kiedy Wójt przygotuje stosowną uchwałę, wtedy Rada może w trybie 

właściwym do uchwały budżetowej procedować. Poinformował, że na dzień 

dzisiejszy nie widzi możliwości odpowiedzi na to pismo ponieważ, Rada 

zajmuje stanowisko w sprawie uchwał. Jeśli Rada chciała by w sposób 

szczególny jakiś wniosek rozpatrywać to właściwa jest Komisja Budżetu, 

która powinna w tej sprawie zająć stanowisko i wypracować opinię i 

ewentualnie przedstawić Radzie. Na dzień dzisiejszy możemy sobie jedynie 

porozmawiać, że takie pismo wpłynęło. Poinformował, że w świetle statutu 

Rada podejmuje stanowiska w formie uchwał, może wyrazić opinię do 

protokołu i na tym sprawa powinna się kończyć. 

- Bez radnego J. Kubika i M. Minkiewicz – skład rady 10 obecnych.  

V.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 21 sierpnia 

br.  do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo o nr 

FN.3022.17.2017 od Wójta Gminy Dobroń, które przedkłada informacje z 

wykonania budżetu Gminy Dobroń za pierwsze półrocze 2017 r. wraz z 

informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informacje 

o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za pierwsze półrocze 2017 r. oraz 

informacje za pierwsze półrocze 2017 r. z wykonania planu finansowego 

Dobrońskiego Centrum Kultury oraz sprostowanie do w/w informacji, które 

wpłynęło w dniu 4 września br. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Stanowi ona załącznik nr 28 do 

protokołu. 

VI.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 11 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

o nr WA 0031-Ł-262/2017-1 z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z 

uchwały nr I/112/2017 z dnia 7 września 2017 roku w sprawie opinii 

dotyczącej informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobroń za I 

półrocze 2017 roku.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 12 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

o nr BHPŁe-237/348/17 z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach z prośba 

o zaplanowanie w budżecie na rok 2018 kwoty 15.000,00 zł na zakup 

komputera i drukarki dla KPP. 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Rada Gminy musi odpowiedzieć na 

pismo. Stanowi ono załącznik nr 29 do protokołu. 

VII.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 19 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

o nr DM.042.1.2017 ze Starostwa Powiatowego w Pabianach 

przedstawiające dodatkowe koszty inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4912 E Dobroń-Ldzań”.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Rada Gminy musi odpowiedzieć na 

pismo. Stanowi ono załącznik nr 30 do protokołu. 

VIII.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 19 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

o nr IF.040.25.2017 ze Starostwa Powiatowego w Pabianach z prośba o 

pomoc finansową na budowę krytej pływalni wraz z lodowiskiem. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że pismo otrzymali 

Radni razem z materiałami na sesje. Rada Gminy musi odpowiedzieć na 

pismo. Stanowi ono załącznik nr 31 do protokołu. 

- Radny D. Becht poinformował, żeby Pabianice najpierw zajęły się 

basenem, który mają, utrzymanie takiego basenu to ok. 700 000 zł, gdzie 

budżet gminy Dobroń na całe drogi wynosi 350 000 zł rocznie. Zaznaczył, 

że te pieniądze lepiej przeznaczyć na drogi gminne niż dokładanie się do 

budowy drugiego basenu. 

- Radny J. Zając poinformował, że popiera projekt budowy basenu, tylko 

pod pewnymi warunkami. Warunek jest taki, żeby ten basen powstał w 

Dobroniu i był zasilany źródłami geotermalnymi. 

- Radny G. Minias zapytał, czy mieszkańcy Dobronia będą coś mieć z tego 

że ten basen powstanie w Pabianicach, na przykład będą mogli korzystać z 

niego za darmo? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zwrócił się do Rady o 

wyrażenie opinii w tej sprawie, bo nie sam Wójt konstruuje budżet. 

Zaznaczył, że w tej sprawie może być przeprowadzone głosowanie i wtedy 

będzie wiadomo czy Rada Gminy wyraziła zgodę czy nie. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję w sprawie w/w 

pisma. Rada Gminy przegłosowała pismo 9 głosami „przeciw” i 1 „wstrzymał 

się”. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że odpowiedź na pismo 

będzie nastepująca, iż ze względu na przeprowadzane inwestycje w gminie 

Dobroń na lata 2017-2018 gmina nie widzi możliwości finansowania budowy 

basenu.   

IX.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 19 

września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęła 

rezygnacja Pana Ryszarda Ziętali z funkcji Sołtysa Sołectwa Poleszyn i 

prośba o zwołanie nowych wyborów w sołectwie Poleszyn. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w związku z 

powyższą prośbą na kolejnej sesji Rady Gminy zostanie w tej sprawie 

przygotowany projekt uchwały i wyznaczony zostanie termin wyborów 

sołeckich w sołectwie Poleszyn. 

X.  

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna przypomniała 

obecnym na sali, że 9 października br. o 16. 30 odbędzie się msza święta 

w kościele w Dobroniu za śp. Pana Mieczysława Serwę. 

-  Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, 

że jeżeli wpłynęły pisma do Rady Gminy i Radni dostali te pisma w 

materiałach to należy je omówić i dać na nie odpowiedź. 

- Radny D. Becht poinformował, że tych pism jest sporo i powinniśmy albo 

omawiać te pisma po kolei albo przełożyć je na następną sesję i wypracować 

konkretną opinię na ich temat. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że na jedno pismo z 

powiatu należy odpowiedzieć do jutra. Zaznaczył, żeby po kolei te pisma 

analizować i wypracować opinię. 

 

Ad. pkt. 24. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXX sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

Protokołowała:                                                   Przewodniczył:                                                                   
Podinspektor ds. obsługi     Wiceprzewodniczący Rady  

organów samorządowych Gminy w Dobroniu  
 

Paulina Kaczmarek                                            Tadeusz Różański    
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            Przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

           Janusz Szerffel  

 

 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 
 

4 

3 Wniosek nr 28/9/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska Rady Gminy w Dobroniu z dnia 21 września 

2017 r.  

1 

4 Wniosek Wójta Gminy Dobroń z dnia 26 września 2017 r. 

o zmianę porządku obrad XXX sesji Rady Gminy w 

Dobroniu 

1+ 
3 

załączniki 

5 Zasady wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w 
Dobroniu  

1 

6 Protokół Komisji Skrutacyjnej nr I/2017 powołanej na XXX 
sesji Rady Gminy w Dobroniu w dniu 28 września 2017 r. 

dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy w Dobroniu  

2 

7 Kart do głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy w 
Dobroniu  

Szt. 15 

8 Pismo o nr WA 0031-Ł-262/2017-1 z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z uchwały nr I/112/2017 z dnia 7 
września 2017 roku w sprawie opinii dotyczącej informacji 

z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobroń za I 
półrocze 2017 roku 

3 

9 Opinia nr 33/71/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Autopoprawka z dnia 26 września 2017 r. do projektu 

uchwały nr XXX/227/17 

10 

11 Opinia nr 33/72/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

12 Autopoprawka z dnia 26 września 2017 r. do projektu 
uchwały nr XXX/228/17 

9 

13 Opinia nr 33/73/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

14 Opinia nr 34/77/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 
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15 Opinia nr 34/78/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

16 Opinia nr 34/79/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

17 Opinia nr 33/74/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

18 Opinia nr 28/52/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska  

1 

19 Opinia nr 28/53/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

20 Opinia nr 28/54/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

21 Opinia nr 33/75/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

22 Opinia nr 33/76/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

 

23 Protokół kontroli nr 26/1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Dobroniu z dnia 21 czerwca 2017 r. - kopia 

4 

24 Wniosek sołtysa Sołectwa Barycz z dnia 28 września 2017 

r.  

1 

25 Pismo o nr WK-602/51/2017 z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi przedstawiajcie wyniki kontroli z 

lat 2014-2015 

9 

26 Pismo o nr Ep-0151/559/17/CK z Posterunku Policji w 

Piątkowisku z prośbą o zabezpieczeniem środków w 
budżecie gminy Dobroń pozwalających na zakup działki  z 

przeznaczeniem na budowę nowego posterunku policji 

2 

27 Pismo o nr BMPŁe-237/315/17 z Komendy Powiatowej 
Policji w Pabianicach z wnioskiem o dotacje na 2018 r. 

służb ponadnormatywnych 

3 

28 Pismo o nr FN.3022.17.2017 od Wójta Gminy Dobroń, 

które przedkłada informacje z wykonania budżetu Gminy 
Dobroń za pierwsze półrocze 2017 r. wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, 
informacje o przebiegu wykonania planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Dobroniu za pierwsze półrocze 2017 r. oraz informacje za 

pierwsze półrocze 2017 r. z wykonania planu finansowego 

Dobrońskiego Centrum Kultury oraz sprostowanie do w/w 
informacji, które wpłynęło w dniu 4 września br. 

50+5 

29 Pismo o nr BHPŁe-237/348/17 z Komendy Powiatowej 
Policji w Pabianicach z prośba o zaplanowanie w budżecie 

na rok 2018 kwoty 15.000,00 zł na zakup komputera i 
drukarki dla KPP 

1 

30 Pismo o nr DM.042.1.2017 ze Starostwa Powiatowego w 

Pabianach przedstawiające dodatkowe koszty inwestycji 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 4912 E Dobroń-Ldzań” 

2 
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Protokół nr XXX/2017 z sesji RG - z dnia 28.09.2017 r. 

31 Pismo o nr IF.040.25.2017 ze Starostwa Powiatowego w 

Pabianach z prośba o pomoc finansową na budowę krytej 
pływalni wraz z lodowiskiem 

1 

32 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 
Dobroń na posiedzenie XXX/2017 sesji Rady Gminy z dnia 

28 września 2017 

2 

333 Porządek XXX sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 
września 2017 r. 

2 

34 Zaproszenia na sesje  

 

 

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 31 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej        

 

 

 
 

 
 

 


